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Неки имају сасвим другачија гледишта о коренима проблема којима ће се бавити Г-20,
попут Џима Онила, председавајућег инвестиционе банке Голдман Сакс, који је
последњих месеци боравио у Азији:

  

"О глобалној кредитној кризи многи азијски политичари говоре као о северноатлантској
кредитној кризи. Многе азијске привреде доживљавају бум и тамо су прилично запањени
количином беса који долази са Запада. То је по мени пре последица жеље неких
западних политичара да се реше домаћи политички проблеми, него да се појача светска
економија која је иначе прилично јака, ако гледате из истинске глобалне перспективе.
Не знам откуда сада прича о опасности од протекционизма."

  

Трајно решење неће бити могуће ако светски лидери не уваже следећи проблем, сматра
BBC-јев саговорник:

  

"Део проблема је то што многи на Западу на свет и даље гледају из англосаксонске
перспективе. Свет прераста у једно сасвим другачије место. Глобално гледано - што је
потврдио и ММФ уочи овог самита, светска економија је у порасту, близу 5 одсто, али тај
раст доносе многе земље у успону. Друго, глобална економска неравнотежа постаје
мања. Кина већ увози више робе из остатка света, а вредност кинеске валуте порасла је
за 25 одсто у последњих пет година. Много тога се мења, али због савремених
комуникација и жеља за инстант решењима, у све се уноси више емоције него што је
потребно."
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